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 REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 

DATA OM MØDET 
DATO: Dato: 24.04.25 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Personalerum 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Simon Friis Poulsen [forperson] // Julie Kappelgaard [næstforperson] // Anna Rischel Preston [medl.] // Jan 
Nikolai Kristensen [medl.] // Lotte Balslev Vest [medl.] // Michalina Sigil [medl.] // Thomas Laden Nørgaard 
[supl.] 
 
Elevråd: 
Julie Bünger Torp // Magnus Kauling 
 

Medarbejdere: 
Jacob Nielsen // Nadia Kohsel 
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde  

AFBUD: Thomas Preston // Alan Nielsen [medl.] 

FRAVÆRENDE U. AFBUD:  

MØDELEDER: Simon Poulsen 

REFERENT: Andreas Hundebøll 

 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Indledning – evt. justering af 

dagsordenen samt opfølgning fra 
sidste møde. 

[tages delvist under spisningen] 

Fælles forståelse af mødets indhold og ref. fra sidste møde blev godkendt. Herefter velkommen til 
Thomas, som træder ind i bestyrelsen som ny suppleant. 
  
Orientering ved Simon: 
▪ Tilbageløb samrådsmøde, hvor Komponent analysen var genstandsfelt. Simon fremlagde kort 

de 5 spor, som analysen har peget på og som Komponent har anbefalet, at Furesø bør rette 
opmærksomhed på ift. inklusionsopgaven.  

▪ Skolemad – orienterede om UVMs forsøgsordning. Der var fælles konsensus om, at 
Solvangskolen ikke ønsker at deltage i forsøgsordningen. Bestyrelsen ønsker, at følge 
forsøgsordningen og afventer resultaterne. 

▪ Midler til bedre faglokaler jf. UVMs 33 initiativer – Simon har igennem de sidste par md. været 
i dialog med centerchef og udvalgsformand desangående. Simon har dog ikke fået et endeligt og 
præcist svar på hvor midlerne er forsvundet hen. Simon bringer dette videre til de øvrige 
skolebestyrelsers forpersoner. 

▪ Trafikvagter – det aftales, at Anna gensender trafikvagter, da kun få har meldt deres 
”kandidatur”.  

▪ Opfølgning Aula princip/guidelines – det lever ikke helt endnu. Hvordan får det et liv? Hvordan 
kan det tænkes sammen med folderen til kontaktforælder. Det aftales, at princippet genbesøges 
ifm arbejdet omkring kontaktforældre. Vigtigt, at det er et fælles ansvar for både forældre og 
medarbj. at få det til at leve. 

2 Orientering fra skolen mv. Nyt fra læringsmiljøerne 
Evaluering af Solby – tilbageløb fra SKB 
▪ Generelt → Glade børn // Fællesskab // Store og små sammen → meget positivt! 
▪ Lørdag eller laaaaang torsdag (dobbelt skoledag) → fordele og ulemper ved begge løsninger! 
▪ Forbedringer// Fokus → Mere fokus på hvad de store elever kan lave, så de er aktive hele 

ugen. Bedre og rettidig kommunikation både til forældre og elever. 
 
Nyt fra kommunen 
▪ Renovering af BM forløber planmæssigt. Der sendes løbende kommunikation ud. Hvis SKB får 

henvendelse fra forældre desangående, så send dem til Andreas, som har ugentlige 
byggemøder. 

▪ Opdatering af læringsmiljø i MM opstartes her i foråret – første møde med arkitekter start maj. 
Til dette projekt er der afsat 750.000 kr. 

3 Cykelparkering Simon orientering om henvendelse fra forælder vedr. cykelparkeringen i skolegården, da dette er en 
brandvej. Det aftales, at alle skal inden næste SKB-møde overveje løsninger.   

4 Nyt fra elevrådet Elevrådet orienterede om den netop igangsatte toiletindsats i UM – et fælles FFE fokus på tværs af alle 
skoler. Kunne denne indsats evt. også igangsættes i skolens BM? 



5 Kontaktforældre Gennemgang af arbejdsgruppens udsendte udkast. Overvejen positiv feedback. OBS på… 
▪ Skal ”konflikthåndtering” udgå af listen til forældremøderne 
▪ Brug de samme piktogrammer som i overskriften igennem hele dokumentet 
▪ Hvordan kommer man i kontakt med bestyrelsen? 
▪ Formulering omk. skærm & mobiltelefon 
▪ Skal overskriften ”selvvalgte principper” tilbage? 

6 Koordinering af arbejdsgruppernes 
samarbejde. 

Udgik pga. manglende tid. 

7 Personalesituation mv. Andreas orienterede – lukket punkt. 

8 Gennemgang af aftaler og 
beslutninger fra mødet. 

Udgik pga. manglende tid. 

Med venlig hilsen  

Andreas Hundebøll 
 

 
 


